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Szentistván Nagyközségi Önkormányzat 
3418 Szentistván, Széchenyi u. 10.  
Tel.: 49/438-021 Fax: 49/338-635 
e-mail: phtitkarsag@szentistvan.hu 

 _________________________________________________________________________ 
 

Jegyzıkönyv 
 
Készült a Szentistváni Polgármesteri Hivatal tanácskozó termében, a Képviselı-testület 2012. 
december 13. napján megtartott nyilvános ülésérıl. 
 
Rendeletek: Tárgya: 
11/2012.(XII.14.) Az állattartás helyi szabályairól szóló 6/2005.(II.28.) önkormányzati 

rendelet hatályon kívül helyezésérıl. 
12/2012.(XII.14.) A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 4/2009.(III.23.) 

önkormányzati rendelet módosításáról. 
13/2012.(XII.14.) A települési szilárd hulladékkal kapcsolatos közszolgáltatás szabályainak 

és díjának meghatározásáról szóló 8/2006.(VI.23.) önkormányzati 
rendelet módosításáról.  

 
 

Határozatok: Tárgya: 
98/2012.(XII.13.) Vissza nem térítendı költségvetési támogatás igénybevétele. 
99/2012.(XII.13.) A Szennyvízüzemeltetı Társulás Társulási megállapodásának 

módosítása. 
100/2012.(XII.13.) A közös önkormányzati hivatal létrehozására vonatkozó megállapodás-

tervezet jóváhagyása 
101/2012.(XII.13.) Közvilágítás aktív elem üzemeltetésére és egyedi javítására vonatkozó 

ajánlat elfogadása 
102/2012.(XII.13.) A Szentistváni Napköziotthonos Óvoda Alapító Okiratának módosítása 
 
Napirendi pontok: 
 
1. Javaslat a vissza nem térítendı költségvetési támogatás igénybevételére.  
 Elıterjesztı: Koncz József polgármester 

 
2. Javaslat a Szennyvízüzemeltetı Társulás társulási megállapodásának módosítására.  

Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 

3. Javaslat az állattartás helyi szabályairól szóló 6/2005.(II.28.) önkormányzati rendelet 
hatályon kívül helyezésére.    
Elıterjesztı: dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyzı 

  
4. Javaslat a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 4/2009. (III.23.) 

önkormányzati rendelet módosítására.  
Elıterjesztı: dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyzı 

 
5. Javaslat a 2013. január 1-jétıl alkalmazandó szemétszállítási díjra. 

Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
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6. Indítványok, javaslatok  

a) Javaslat közös önkormányzati hivatal létrehozására vonatkozó megállapodás-tervezet 
jóváhagyására.    
b) Javaslat közvilágítás aktív elem üzemeltetési szerzıdésre vonatkozó ajánlat 
elfogadására. 
c) Javaslat a Szentistváni Napközi Otthonos Óvoda Alapító Okiratának módosítására. 
d) Egyebek 

 
 
Jelen vannak:  
Koncz József polgármester elnökletével, 
Aranyosi Imre képviselı, 
dr. Béres Imre Sándor képviselı, 
Kiss Lajos képviselı, 
Ördög Jakab képviselı. 
 
Meghívottként: 
Jelenléti ív szerint.  
 
 

I. NAPIREND ELİTT 
 

Koncz József polgármester: Köszöntöm a megjelenteket. Megállapítom, hogy a jelenlévı 
képviselık száma 5 fı. Baranyi Katalin képviselı az ülésrıl igazoltan távol van, Dobóné 
Koncz Judit alpolgármester asszony érkezése késıbb várható.    
 
A képviselıi létszám: 5 fı. Megállapítom, hogy az ülés határozatképes, az ülést megnyitom. 
 
Jegyzıkönyv vezetésével megbízom Farkasné Koncz Anikó köztisztviselıt. 
Jegyzıkönyv hitelesítésére felkérem dr. Béres Imre Sándor és Kiss Lajos képviselıket.   
 
Módosító indítvány teszek az ülés - meghívóban szereplı - napirendjére. A meghívóban 5. 
napirendi pont „Javaslat a kéményseprı-ipari közszolgáltatás helyi szabályairól szóló 
önkormányzati rendelet megalkotására.”  Az elıterjesztés elkészítését követıen - 2012. 
december 11-én - került kihirdetésre a vonatkozó törvény végrehajtási rendelete. Ennek 
ismertében szükség lehet a rendelet-tervezet egyes pontjainak átdolgozására. Ezért javaslom, 
hogy ezt a napirendet a következı ülésén tárgyalja a Képviselı-testület. Az indítványok 
javaslatok napirendi ponton belül pedig javaslatot teszek a Szentistváni Napköziotthonos 
Óvoda Alapító okiratának módosításának tárgyalására.   
 
A Képviselı-testület a módosító indítvány szerint a napirendi pontokat egyhangúlag 
elfogadta. 
 
Koncz József polgármester: A lakosság részérıl jelenlévıket kérdezem, hogy a napirend 
tárgyalása elıtt szeretnének-e szólni?  
 
Farkas Jenı: Azért jöttem be, mert személy szerint úgy érzem, hogy szóvá kell tenni azt, 
hogy településünkre beköltöztek bogácsi cigányok. Ezzel kapcsolatban szeretnék tájékoztatást 
kapni. Azt látom, hogy beindult a településünkön egy invázió, akár a méhraj úgy jönnek, és 
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azt látom, hogy nem akadályozza meg senki, hogy ez a méhraj továbbra is jön befele, 
csapatostól. Felháborítónak tartom, hogy a településre jönnek be olyan cigányok, akiket nem 
is ismerünk, nem tudjuk, hogy honnan jönnek valójában. Csak az utcán látjuk ıket. Azt 
hiszem, hogy az a cigány közösség, aki itt lakik békés szándékú. Itt nagy probléma van azzal, 
hogy jönnek. Ha ez így megy lesz majd, - ki merem mondani - nem cigány-magyar, hanem 
cigány-cigány háború. Saját szememmel láttam, hogy az ABC elıtt felborítgatták a kukát, 
kiüríttették a tartalmát. Sokan felvetették ezt a problémát, a magyar lakosok közül az idıs, 
egyedül élı emberek félnek. Felháborítónak tartja a lakosság, mert a szentistváni cigányok 
ilyet nem csinálnak. Remélem, hogy Burai Jenı a kisebbségi önkormányzat elnöke és Burai 
Krisztián tesz annak érdekében, hogy a településre több olyan cigány ne jöjjön be, akinek nem 
ismerjük a hátterét. Én meghívtam személy szerint ezeket a bogácsi cigányokat és tesztvizsga 
alá tettem ıket. Az IQ-juk kb. nulla, felfogásuk kb. egy 5 éves gyerekével vetekszik. Kérdem 
én, hogy ezeket az embereket, a szentistváni cigányok színvonalához képest hová tegyük? A 
szentistváni cigányok sokkal magasabb szintet értek el. Ezeket még analfabétáknak sem lehet 
nevezni, még attól is butábbak. Az önkormányzat ezzel mit fog kezdeni? Tudomásul kéne 
venni az RNÖ oldaláról is hogy a segélyeztetés nem kötelezı, hanem adható. Nem mindegy, 
hogy akik itt nıttek fel, azoknak 10 forinttal több jut, vagy 40 forinttal kevesebb, mert 
ezeknek is adni kell. Felszólítom, az RNÖ elnökét, hogy akadályozza meg ezt a bevándorlást. 
A bogácsi cigány olyan, hogyha nemi életet él, abból rögtön lesz 10 család. Ha beindul az 
apa, meg az anya, akkor hozza magával a kutyát, meg a kölyköt is. Maradjon otthon a kutya, 
meg a kölyök is, ahol volt. Nem tudom elfogadni. Burai Jenıhöz intézem a szót. Ezekkel az 
emberekkel nem lehet mit kezdeni, nem lehet ıket semmilyen munkafázisba betenni. A 
tudatukban csak a kuka van. Ebbıl élnek, ebbe nıttek fel. Ezeket az embereket nehéz olyan 
munkafolyamatba beépíteni, mint a kertészet, földmővelés. Még egy évszázadnak el kell 
telnie, hogy be tudjanak illeszkedni.  Meg kellene vitatni. Jó lenne, ha a kisebbségi 
önkormányzat csinálna egy kisebbségi győlést. Jó lenne, ha orvosolná a problémát.    
 
Burai Jenı RNÖ elnök: Nem tudom, hogy ez most egyáltalán, hogy került a Képviselı-
testület elé. Ha már idáig fajult a dolog, akkor ezt elıször velünk kellett volna átbeszélni.  Ha 
úgy lett volna, hogy én is jónak látom, akkor a Képviselı-testület elé hozom. Nem akarok 
különösebben magyarázkodni. Az, hogy ki hova telepszik le mindenkinek a saját ügye. Ebbe 
mi és maga az önkormányzat sem szólhat bele. Ha bejön a faluba valaki, hogy le szeretne 
telepedni, akkor ezt nem lehet meggátolni. Ez alaptörvényi jogot sértene, ezért nyugodtan 
fordulhatna bírósághoz és meg is nyerné a pert, az önkormányzatot súlyosan megbüntetnék.  
Ezt meg kellett volna beszélni. Ez nem így mőködik, hogy gondolok egyet és bejövök a 
Képviselı-testület elé, mert valakinek nem tetszik a viselkedése, magatartása. Azért van az 
RNÖ, hogy üljünk össze, beszéljük át a dolgokat. A többség véleményét én tudom képviselni, 
úgy, hogy a Képviselı-testület elé hozom.   
 
Farkas Jenı: Burai Jenınek válaszolnék. A másik oldala, hogy tudni kell, hogy ha a 
településen lakást venne valaki és a tulajdonosok nem egyeznek bele, hogy márpedig cigány 
lakos vegye meg, akkor van egy olyan szabály, hogy felajánlhatja az önkormányzatnak 
megvételre, vagy aláírást is győjthetnek a lakosok. Te nem tettél semmit annak érdekében, 
hogy ezt megakadályozzátok. Úgy éreztem, hogy be kellett jönnöm és ezt meg kell tenni. 
Nem érdekel, hogy te mit mondasz, az érdekel, hogy ezt meg kell akadályozni. Azt mondod, 
hogy te képviselsz, az én személyi igazolványomban is bele van írva, hogy magyar 
állampolgár, de cigánynak vallom magam, beletartozok a kisebbségi önkormányzatba. Jogom 
van a családom és mások biztonságáról gondoskodnom, ha ti nem vetitek fel ezt a kérdést. Én 
voltam olyan gerinces, hogy felvetettem. 
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Ördög Jakab képviselı: Az utóbbi hetekben valóban észlelhetık ezek a beköltözések. Én 
tılem is sokan érdeklıdtek, hogy mi történik. Az RNÖ elnökének mondom, hogy még mindig 
nem késı áttekinteni a helyzetet, és a kisebbségi önkormányzat foglalkozzon az üggyel.  
Nézzük meg, tárjuk fel, hogy mi történik. Az azért nonszensz, hogy egy házban már lassan 
húszan laknak.  Azt valóban helyesen mondta Burai Jenı, hogy nincs törvényi lehetısége 
annak, hogy ha valaki lakcímet akar létesíteni, azt megakadályozzuk. Azonban az sem járható 
út, hogy kis lakásokban tíz-húsz fı éljen úgy, hogy nincsenek meg a megfelelı feltételek. 
Ennek csak összefogással lehet elébe menni. Az egyik testületi ülésen épp Burai Krisztián 
részérıl hangzott el, hogy ha nem jönnek össze úgy a dolgok, ahogy ı szeretné, akkor majd 
tesz róla, hogy romák költözzenek ide különbözı településekrıl.  A lakosok tılünk is 
megkérdezik, hogy a Képviselı-testület mit tesz ez ellen, tudunk-e arról, hogy ezek az 
emberek mibıl élnek? Igen, állampolgári jog, hogy beköltözzenek, de ha a lakhatás alapvetı 
feltételei hiányoznak, akkor ezt meg kell akadályozni.   
 
Burai Jenı RNÖ elnök: Ez nem jó felfogás. Evvel az erıvel jöhetne ide, ukrán, szlovén, 
horvát, azt sem engednénk beköltözni?  Egy családról van szó, abból egy gyerek jár iskolába. 
Annyira kirívó a gyerek, hogy szemet szúr valakinek? Én nap, mint nap találkozom vele, nem 
látom koszosnak, normálisan fel van öltözve, akkor kinek szúr szemet? Ha ide valaki be 
szeretne jelentkezni, akkor engedélyt kellene kérnie a polgármestertıl, vagy tılem. Ez 
alaptörvény ellenes.  
 
Dobóné Koncz Judit alpolgármester megérkezett, így az ülésen jelen lévı képviselık létszáma 
6 fıre növekedett. 
 
Koncz József polgármester: Összegezve az elhangzottakat, úgy gondolom, hogy itt a jövıt 
illetıen is fontos kérdések hangzottak el. Leszögezem, hogy nem vagyunk cigányellenesek. 
Az önkormányzat szociális lehetıségei azonban végesek, nem tudjuk felvállalni, hogy 
tömegesen beköltözzenek a településre emberek úgy, hogy nem biztosított a megélhetésük, 
lakhatásuk. Ezt az RNÖ-nek is be kell látnia. Ebben, mint az RNÖ elnökének rendkívül nagy 
a felelısséged. Nem a személyed elleni támadásról van szó, a problémát akarjuk megoldani és 
arra rávilágítani, hogy miben kérnénk segítséget, együttmőködést az RNÖ-tıl.  A témát ezzel 
lezárom, térjünk át a napirend tárgyalására.  
 
 
II. NAPIREND TÁRGYALÁSA 
 
1. Napirendi pont:  
Javaslat a vissza nem térítendı költségvetési támogatás igénybevételére.   
Elıterjesztı: Koncz József polgármester   
 
(A határozati javaslat írásban a jegyzıkönyvhöz mellékelve.) 
 
Koncz József polgármester: Korábbi ülésen már beszéltünk róla, így mindannyiunk elıtt 
ismert, hogy az 5000 fı alatti települések teljes adósságállományát átvállalja az állam. Ezzel 
kapcsolatban már történtek intézkedések, december 12-éig teljesítettünk egy felmérési 
kötelezettséget, várjuk a bank jelentését. December 17-éig újabb jelentést kell adni és 
december 27-éig történik meg várhatóan a konszolidáció. A végsı összeget még nem 
ismerjük, vannak kérdıjelek, jogszabályi módosítások. Most abban kérem a Képviselı-
testület döntését, hogy igénybe kívánja-e venni ezt, az állam által biztosított, egyszeri, vissza 
nem térítendı támogatást?     
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Dobóné Koncz Judit alpolgármester: Úgy gondolom, hogy mindannyian támogatni tudjuk, 
sokat fog segíteni.  
 
Koncz József polgármester: Amennyiben nincs több kérdés, vélemény kérem a Képviselı-
testületet, szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról.      
 
A Képviselı-testület 6 egybehangzó igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
meghozta következı határozatát:  
 
Szentistván Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 98/2012.(XII.13.) 
határozata.  
 
Tárgy: Vissza nem térítendı költségvetési támogatás igénybevétele 
 
1. Szentistván Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete a Magyarország 2012. évi 
központi költségvetésérıl szóló 2011. évi CLXXXVIII. törvény (továbbiakban: 
költségvetési törvény) 76/C. §-ban foglaltakra figyelemmel kinyilvánítja, hogy a 
törvényben írt feltételekkel tartozásai megfizetéséhez igénybe kívánja venni az állam 
által biztosított, egyszeri, vissza nem térítendı költségvetési támogatást, azon 
adósságelemek tekintetében, amelyekre a költségvetési törvény a támogatás 
igénybevételét lehetıvé teszi. 
 
2. A Képviselı-testület kijelenti, hogy 2012. december 12-én adósságrendezési eljárás 
alatt nem áll.    
 
3. A Képviselı-testület a Polgári Törvénykönyvrıl szóló 1959. évi IV. törvény 286. § 
alapján hozzájárul, hogy az 1. pontban megjelölt adósságelemek tıke és járulékrészét, 
valamint egyéb költségeit az önkormányzat helyett az állam közvetlenül megfizesse a 
hitelezınek. 
 
4. A Képviselı-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az önkormányzati nevében: 
 
a.) a hitelezık által az érintett adósságelemek  tıke és járulékrészérıl, valamint egyéb 
költségeirıl kiállított nyilatkozatot aláírja, 
 
b.) a költségvetési törvény szerint, határidıre szolgáltassa a szükséges adatokat a 
Magyar Államkincstár felé és ahhoz csatolja a szükséges nyilatkozatokat, igazolásokat, 
egyéb dokumentumokat, 
 
c.) a költségvetési törvény 76/C. § (10) bekezdésében meghatározott megállapodást 
megkösse, amennyiben azt az államháztartásért felelıs miniszter kezdeményezi.  
 
5. A Képviselı-testület hozzájárul ahhoz, hogy 76/C. § szerinti adósságkonszolidáció 
során a Magyar Államkincstár a banktitkot képezı, az önkormányzatra vonatkozó, a 
törlesztéshez szükséges adatokat, információkat, megismerje és kezelje. 
 
Felelıs: Koncz József polgármester 
Határid ı: 2012. december 17.     
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2. Napirendi pont:  
Javaslat a Szennyvízüzemeltetı Társulás társulási megállapodásának módosítására.  
Elıterjesztı: Koncz József polgármester   
(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz József polgármester: A víziközmő-szolgáltatásról szóló törvénnyel összhangban 
szükséges a Szennyvízüzemeltetı Társulás Társulási Megállapodásának módosítása.  Az 
elıterjesztés ezeket részletesen tartalmazza. Kérem a Képviselıket, hogy amennyiben 
kérdésük, véleményük van, azt mondják el. 
 
Ördög Jakab képviselı: Annak idején, amikor a Heves Megyei Vízmő Zrt.-vel három évre 
szerzıdést kötöttünk, több képviselıtársam hosszúnak találta a 3 éves idıtartamot, akkor most 
a 20 év? A határozati javaslat 5. pontja a vagyonátadásról szól. Az érdekeltségi egységek 
tekintetében a 2004. évi, vagy pedig a jelenlegi érdekeltségei egységeket veszik figyelembe? 
Az eltelt idıben történtek bekötések, ezért egyértelmővé kellene tenni, hogy mikori állapotot 
jelölünk meg. A másik a részleges vagyonátadás ez, hogy értendı?   
 
Aranyosi Istvánné: Azért történik részleges vagyonátadás, mert végül is a beruházás 
megvalósítója a két víziközmő társulat. Az egy dolog, hogy a víziközmő társulatok 
könyveiben nem jelent meg a beruházás, mert társberuházói szerzıdést kötött a társulással. A 
hitelt a víziközmő társulatok vették fel. Ha teljes átadásra kerülne sor, akkor a hitelt is át 
kellene adni az önkormányzatoknak és akkor meg kellene szüntetni a víziközmő társulatokat. 
Viszont ezt nem szeretnénk. Az önkormányzatok részére a megvalósult tulajdon átadását a 
víziközmő-szolgáltatásról szóló törvény kimondja.  
 
Ördög Jakab képviselı: Ha egységes szerkezetben elkészül a Társulási Megállapodás én 
szeretnék egyet kérni. A határozati javaslattal egyetértek.  
 
Koncz József polgármester: A szabályok értelmében 15 évnél rövidebb idıre eleve nem 
lehetett szerzıdni. Egy ilyen beruházást hosszú távon lehet mőködtetni, a fejlesztések hosszú 
távra szólnak. A 2004. évi érdekeltségi egységekkel számoltunk, arányaiban egyébként nem 
sokat jelent.   
 
Koncz József polgármester: Amennyiben nincs több kérdés, vélemény, kérem a Képviselı-
testületet szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A Képviselı-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta 
következı határozatát: 
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének  99/2012.(XII.13.) 
határozata:  
 
Tárgy:  a Szentistván és Térsége Beruházó és Kommunális Szennyvízüzemeltetı Társulás 
Társulási Megállapodásának módosítása 
 
Szentistván és Térsége Beruházó és Kommunális Szennyvízüzemeltetı Társulásban 
résztvevı Szentistván Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete a Társulási 
megállapodást az alábbiak szerint módosítja: 

1. A Társulási megállapodás 9.d./ pontja helyébe a következı rendelkezés lép: 
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„A megvalósított víziközmő üzemeltetése 2012. december 31-ig, 2013. január 1-
tıl ellátja a víziközmő fejlesztéssel kapcsolatos azon feladatokat, mellyel az 
ellátásért felelısi jogok gyakorlására kijelölt Önkormányzat megbízza, továbbá 
beszedi a bérleti díjat.  

2. A Társulási megállapodás 11.c./ pontja helyébe a következı rendelkezés lép: 
„A Társulás költségvetési elıirányzatával történı gazdálkodási, könyvvezetési, 
adatszolgáltatási feladatokat a Székhely önkormányzat Polgármesteri Hivatala 
látja el – külön megállapodás szerint, 2013. január 1-tıl a társulás 
munkaszervezete.” 

3. A Társulási megállapodás 13./ pontja a következı rendelkezéssel egészül ki: „ A 
viziközmő fejlesztési feladatok finanszírozására a bérleti díj szolgál. Amennyiben 
a bérleti díj nem fedezi a szükséges fejlesztések ráfordításait, a társult 
önkormányzatok vagyoni érdekeltségük nettó könyv szerinti értéke arányában 
járulnak hozzá a fejlesztési költségekhez. 

4. A Társulási megállapodás 14./ pontja helyébe a következı rendelkezés lép: 
„Társuló önkormányzatok, mint ellátásért felelısek, a viziközmő szolgáltatásról 
szóló 2011. évi CCIX törvény szerinti ellátási felelısséggel járó jogok és 
kötelezettségek gyakorlására Szentistván nagyközség Önkormányzatát (3418 
Szentistván, Széchenyi u. 10.) jelölik ki. A Társulás által 2012. június 29-én az 
ÉRV. Északmagyarországi Regionális Vízmővek Zrt.-vel kötött Bérleti-
üzemeltetési szerzıdés jogutódjai 2013. január 1-napjától a társuló 
önkormányzatok, mint tulajdonosok és ellátásért felelısek.   

5. A Társulási megállapodás 15./ pontja helyébe a következı rendelkezés lép:  
„-   A beruházással megvalósult viziközmő (csatornahálózat és szennyvíztisztító 
telep) 2012. december 31-napjával a társuló önkormányzatok tulajdonába kerül.  
- A vagyonátadás során a vagyon osztatlan közös tulajdonban marad, a társult 

önkormányzatok tulajdoni arányát az egy-egy településen nyilvántartott 
érdekeltségi egységek arányának megfelelıen kell megállapítani és a 
tulajdonjogot, a vagyon értékét nyilvántartani. A vagyonátadáshoz 
vagyonleltárat, vagyonátadó jegyzıkönyvet kell készíteni.  

- A 2012. december 31-ei vagyonátadás során a beruházásban résztvevı 
Viziközmő társulatok részérıl részleges vagyonátadás történik.  

- A Társulás fennállása során keletkezett egyéb vagyonról a társulás 
megszőnésérıl szóló megállapodásban kell rendelkezni.”  

 

A képviselıtestület felhatalmazza a Székhely önkormányzat polgármesterét a Társulási 
Megállapodás módosításainak átvezetésére, egységes szerkezetben történı elkészítésére. 
 
A képviselı-testület felhatalmazza polgármesterét a szükséges intézkedések megtételére, 
az egységes szerkezetbe foglalt megállapodás aláírására 
  
Felelıs: Koncz József polgármester 
Határid ı: azonnal  
 
 
3. Napirendi pont:  
Javaslat az állattartás helyi szabályairól szóló 6/2005.(II.28.) önkormányzati rendelet 
hatályon kívül helyezésére.   
Elıterjesztı: Koncz József polgármester   
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(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz József polgármester: Jogszabályváltozás miatt az állattartás helyi szabályozásáról 
szóló önkormányzati rendeletünket hatályon kívül kell helyezni. A változás értelmében a 
kedvtelésbıl tartott állatok, valamint a haszonállatok tartásának szabályozása nem tartozik a 
helyi jogalkotás tárgykörébe.      
 
Ördög Jakab képviselı: Végképp nem értek vele egyet, ezért nemmel fogok szavazni. Ilyen 
jogosultságot elvenni az önkormányzat kezébıl nem helyes.   
 
Koncz József polgármester: Amennyiben nincs több kérdés, hozzászólás kérem a Képviselı-
testületet, hogy szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A Képviselı-testület 5 igen szavazattal és 1 nem szavazattal megalkotta következı rendeletét:   
 

SZENTISTVÁN NAGYKÖZSÉGI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISEL İ-
TESTÜLETÉNEK 

11/2012.(XII.14.) önkormányzati rendelete  
 

az  állattartás helyi szabályairól szóló 6/2005. (II.28.) önkormányzati rendelet hatályon 
kívül helyezésérıl 

 
(  A rendelet szövege írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
 
Koncz József polgármester 10 perc szünetet rendelt el.   
 
Szünet után.  
 
4. Napirendi pont:  
Javaslat a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 4/2009. (III.23.) 
önkormányzati rendelet módosítására.  
Elıterjesztı: dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyzı 
 
Koncz József polgármester: Mint arról már korábban tájékoztattam a Képviselı-testületet, a 
lakásfenntartási támogatásban részesülı családok számának figyelembe vételével 300 m3 
mennyiségő tőzifára adtuk be igényünket. Végül mindössze 50m3 tőzifát kaptunk. A hétfıi 
lakossági tájékoztatómban még azt mondtam, hogy a rászorulók 1-1m3 mennyiségő tőzifát 
kapnak. Egyeztettünk az RNÖ-vel is. Sajnos a rászorulók köre egyre bıvül, ezért végül azt a 
javaslatot tettem, hogy 0,5m3 kapjon egy-egy rászoruló család azért, hogy többen 
részesülhessenek segítségben. A költségek nagy részét az állam téríti. Az önkormányzatnak 
m3-enként 2.540,-Ft-ot kell fizetni, valamint a szállítás költségét. Ez kb. 200.000,-Ft költséget 
jelent az önkormányzatnak. A BM rendelet változása, valamint a mennyiség változása miatt 
szükséges az önkormányzati rendelet módosítása. Kérem a rendelet-tervezet megtárgyalását 
és elfogadását.    
 
A képviselık részérıl hozzászólás nem érkezett.  
 
Koncz József polgármester: Amennyiben nincs kérdés, egyéb javaslat, kérem a képviselıket 
szavazzanak a rendelet módosítás elfogadásáról.  
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Ezt követıen a Képviselıt-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
megalkotta következı rendeletét:  
  

SZENTISTVÁN NAGYKÖZSÉGI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISEL İ-
TESTÜLETÉNEK 

12/2012.(XII.14.) önkormányzati rendelete 
 

a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 4/2009. (III.23.) önkormányzati 
rendelete módosításáról 

 
 

( A rendelet szövege írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
 
5./ Napirend: 
Javaslat a 2013. január 1-jétıl alkalmazandó szemétszállítási díjra. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
( Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz mellékelve.)  
 
Koncz József polgármester: Az új hulladéktörvény rendelkezése szerint a 
hulladékgazdálkodási közszolgáltatási díjat a miniszter rendeletben állapítja meg. A 
szemétszállítási díj vonatkozásában tehát nincs ármeghatározó jogköre az önkormányzatnak.  
A Remondis Tisza Kft. megküldte díjemelési javaslatát, mely szerint élni kíván a 4,2 %- os 
mértékő díjemeléssel, ami megfelel a törvényben megengedett nagyságú emelésnek. Nyilván 
a díjak emelése soha nem jó, de úgy gondolom, hogy ezzel nem tudunk mit tenni, javaslom a 
módosítás elfogadását.  
 
A képviselık részérıl hozzászólás nem volt.  
 
Ezt követıen a Képviselı-testület 5 igen szavazattal és 1 nem szavazattal megalkotta 
következı rendeletét:    
  

SZENTISTVÁN NAGYKÖZSÉGI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISEL İ-
TESTÜLETÉNEK 

13/2012.(XII.14.) önkormányzati rendelete 
 

a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos közszolgáltatás szabályainak és díjának 
meghatározásáról szóló 8/2006. (VI.23.) önkormányzati rendelet módosításáról  

 
( A rendelet szövege írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
 
 
7./ Indítványok, javaslatok 
 

a) Javaslat a közös önkormányzati hivatal létrehozására vonatkozó 
megállapodás-tervezet jóváhagyására.   
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
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Koncz József polgármester: A közös önkormányzati hivatal létrehozásával kapcsolatos 
megállapodás-tervezet elfogadásáról a jövı hét kedden együttes ülést tartunk. Ugyan 
jogszabály nem írja elı, de szükségesnek tartom, hogy elızetesen a Képviselı-testületek 
külön is beszéljék át a tervezetet, erre kértem a Mezınagymihályi polgármester is. Arra 
törekszünk, hogy 2013. január 1-jétıl létrejöjjön a közös önkormányzati hivatal. Ez egyrészt a 
költségvetés tervezése szempontjából is egyszerőbb, másrészt Mezınagymihály jelenleg 
Gelejjel van körjegyzıségben így, hacsak március 1-jétıl jönne létre a közös hivatal ez 
bonyolítaná a helyzetet.  Ismertetném a megállapodás-tervezetet, ennek során a 
leglényegesebb dolgokról szólnék. A székhely település Szentistván lesz. A közös hivatal 
finanszírozott létszáma 9,2 fı. Korábban ez a szám kedvezıbb volt, végül azonban a 
jogszabály úgy változott, hogy két önkormányzat társulása esetén korrekciós szám nem 
alkalmazható. Ez azt jelentené, hogy a közös hivatali köztisztviselık száma Szentistvánon 7 
fı, Mezınagymihályon 2,2 fı. 1 fılétszámot 4,5 millió Ft-tal finanszíroz a központi 
költségvetés, amibıl a személyi és a dologi kiadásokat is fedezni kell.    
 
Ördög Jakab képviselı: Szentistvánon ez a 7 fı a jegyzıvel együtt értendı?  
 
Koncz József polgármester: Igen. A finanszírozást a székhely önkormányzat kapja meg és 
utalja át a társult hivatal részére. Az, hogy Mezınagymihályon kirendeltség vagy 
ügyfélszolgálat lesz még egyeztetés alatt áll.   Amennyiben nincs több kérdés, kérem a 
Képviselı-testületet szavazzon  a megállapodás-tervezet jóváhagyásáról.  
                
A Képviselı-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta 
következı határozatát.  
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének  100/2012.(XII.13.) 
határozata:  
 
Tárgy: A közös önkormányzati hivatal létrehozására vonatkozó megállapodás-tervezet 
jóváhagyása 
 
Szentistván Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete a közös önkormányzati 
hivatal létrehozására vonatkozó megállapodás-tervezetet megtárgyalta és az együttes 
ülés számára elfogadásra javasolja.  
 
dr. Pusztai-Csató Adrienn jegyzı megérkezett.  
    
 

b) Javaslat közvilágítás aktív elem üzemeltetési szerzıdésre vonatkozó ajánlat 
elfogadására.  
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
    

Koncz József polgármester: Korábban a Képviselı-testület határozott arról, hogy az 
ÉMÁSZ-szal ne írjuk alá a közvilágítás karbantartására vonatkozó szerzıdést, és 
felhatalmazást kaptam az egyedi meghibásodásokra vonatkozó karbantartási szerzıdés 
elıkészítésére, a tárgyalásokra.   Megérkezett az ajánlat. E szerint egyedi meghibásodások 
javítása - esetenként - kosaras gépjármővel 10.000,-Ft+Áfa, kosaras gépkocsi nélkül 6.000,-
Ft+Áfa. A tavalyi adatok alapján 2012. március 1. és december eleje közötti 9 hónapban 29 
lámpajavítás történt. Ezt átlagolva és a fennmaradó 3 hónappal is számolva, egy év alatt kb. 
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40 db javítást jelent. Ha jövıre ennyi meghibásodással számolunk, akkor ez kb. 500.000,-Ft 
javítási költséget jelent, ami lényegesen kedvezıbb, mint az eredeti szerzıdésben szereplı 2 
millió Ft-os karbantartási költség. A javítási feltételek változatlanok és ez a szerzıdés csak 
lámpatestekre, az ún. aktív elemekre vonatkozik, a hálózat javításának költsége nem az 
önkormányzatot terheli. Javaslom, hogy ezt az ajánlatot fogadjuk el. 
 
A képviselık részérıl kérdés, egyéb javaslat nem hangzott el.  
 
A Képviselı-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta 
következı határozatát.  
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének  101/2012.(XII.13.) 
határozata:  
 
Tárgy: Közvilágítás aktív elem üzemeltetésére és egyedi javítására vonatkozó ajánlat 
elfogadása. 
 
Szentistván Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete az ELMŐ-ÉMÁSZ Hálózati 
Kft. közvilágítás aktív elem üzemeltetésére és egyedi javítására vonatkozó ajánlatát 
megtárgyalta és az abban foglaltakat elfogadta.  
 
Felhatalmazza polgármesterét a szerzıdés aláírására.    
 
Felelıs: Koncz József polgármester 
Határid ı: azonnal és rételemszerően 
 
 

c.) Javaslat a Szentistváni Napközi Otthonos Óvoda Alapító Okiratának 
módosítására. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester  
 

(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva) 
 
Koncz József polgármester:  A óvodafenntartó társulás megszőnése miatt szükséges az  
óvoda alapító okiratának módosítása.  Errıl a korábbi üléseken már beszéltünk. A módosítás 
elı volt készítve, azonban menet közben kérdések merültek fel, amik mostanra tisztázódtak. 
Errıl a tegnapi nap folyamán érkezett meg az Államkincstár hivatalos állásfoglalása, így 
szándékunknak megfelelıen véghezvihetjük az alapító okirat módosítását.   
 
A képviselık részérıl hozzászólás nem volt.  
 
A Képviselı-testület 6 igen s zavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta 
következı határozatát.  
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének  102/2012.(XII.13.) 
határozata:  
 
Tárgy: A Szentistváni Napköziotthonos Óvoda Alapító Okiratának módosítása.    
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Szentistváni Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete a Szentistváni 
Napköziotthonos Óvoda Alapító Okiratát jelen határozat melléklete szerint módosítja, 
egyúttal a módosítással egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratot kiadja.    
 
Felhatalmazza polgármesterét a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határid ı: azonnal 
Felelıs. Koncz József 
 
 
 d) Egyebek 
 
Koncz József polgármester: Az iskola fenntartási és mőködési feladatainak átadása a 
tankerület részére megtörtént. Kistérségi Társulás részérıl is átadásra kerültek irodák, 
személygépjármő. Felvetettem az iskolabusz átadást.  
 
Nemrég fejezıdött be a SZKULTINFÓ épületének felújítása. Az épületben mőködik a Stúdió. 
Az elmúlt ülésen szóltam arról, hogy a jövıben szigorú költségcsökkentésre kell törekednünk, 
ezért külön-külön felül kell vizsgálnunk a költségeket. Kiderült, hogy ebben az épületben a 
gázköltség igen magas. Itt mőködik a 2. számú háziorvosi rendelı is, a gázóra viszont nincs 
különválasztva. Így a gázfogyasztás, a költségek megosztása nem egyértelmő. Szakemberek 
megvizsgálták és nincs annak akadálya, hogy a Stúdió technikáját átköltöztessük a 
Mővelıdési Ház emeleti helyiségébe. Ehhez ki kell építeni a megfelelı elektromos hálózatot, 
aminek egyszeri költsége kb. 350-400 ezer forint. Javaslom, hogy ezt vállaljuk fel, és 
csináltassuk meg még az idén.  
 
A képviselık részérıl kérdés, egyéb javaslat nem hangzott el.  
 
 
 
Koncz József polgármester: Amennyiben több kérdés, hozzászólás nincs, megköszönöm a 
részvételt és az ülést bezárom.    
 
 
 

kmf. 
 

             Koncz József                          dr. Pusztai-Csató Adrienn  
                         polgármester                                          jegyzı 
 
 

 
                            dr. Béres Imre Sándor                                     Kiss Lajos  
                                    képviselı                                                  képviselı 

jegyzıkönyv-hitelesítık 


